
„Gminy nie zdecydowały się na udział w projekcie e-świętokrzyskie” |
1

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro „Gminy nie zdecydowały się na udział w
projekcie e-świętokrzyskie” | 1

29 stycznia 2010

„Gminy nie zdecydowały się na udział w projekcie e-
świętokrzyskie”

INTERNETOWY SERWIS RADIA KIELCE

Kilka świętokrzyskich gmin nie zdecydowało się na udział w projekcie e-świętokrzyskie.
Polega on na rozbudowie infrastruktury informatycznej dla administracji samorządowej w
województwie. – Do tej pory do programu przystąpiło 106 gmin, miast i powiatów –
poinformował członek zarządu województwa Lech Janiszewski. Projekt zakłada
unowocześnienie istniejących sieci, komputerów i oprogramowania w urzędach. To umożliwi
m.in. przyjmowanie i rozpatrywanie korespondencji drogą elektroniczną, podniesienie
bezpieczeństwa przechowywanych danych, czy wykorzystywanie podpisu elektronicznego.
Witold Garnuszek, wójt gminy Samborzec, chciał przystąpić do tego programu, ale z
niewiadomych przyczyn nie został w nim ujęty. Będzie składać wniosek w trybie
indywidualnym. Natomiast Kazimierz Nowak, wójt gminy Kluczewsko, jutro podejmie
ostateczną decyzję, gdyż obecnie dysponują już nowoczesną infrastrukturą informatyczną.

Projekt e-świętokrzyskie został przygotowany z myślą o rozbudowie elektronicznej
administracji. Dzięki niej mieszkańcy powinni mieć w niedalekiej przyszłości dużo łatwiejszy
i szybszy dostęp do usług oferowanych przez urzędy. Wartość projektu to prawie 38,5
miliona złotych. Jest on finansowany z Regionalnego Programu Operacyjnego. Program ma
być zrealizowany do końca 2012 roku.
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